

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Allan J. MacEachen announced today that the Minister of Foreign Affairs of the Republic of Korea, His Excellency Kim Dong Jo, will pay an official visit to Canada on November 14 and 15. The last official visit to Canada of a foreign minister of the Republic of Korea was that of His Excellency Dr. Lee Tong Won in December 1966. During his stay in Ottawa, Mr. Kim will hold talks on international and bilateral questions.

The visit is in the context of the continuing consultations, at both official and governmental levels, that have traditionally characterized relations between Canada and the Republic of Korea. The two countries first established diplomatic relations in 1963 and the first resident Canadian ambassador to the Republic of Korea presented credentials in Seoul in January 1974.

Mr. Kim departs Ottawa for New York on the evening of November 15.

A biographic note on Mr. Kim is attached.

. . .

Le Secrétaire d'État aux Affaires extérieures, M. Allan J. MacEachen, a annoncé aujourd'hui que le ministre des Affaires étrangères de la République de Corée, Son Excellence M. Kim Dong Jo, séjournera au Canada en visite officielle les 14 et 15 novembre prochains. La dernière visite officielle au Canada d'un ministre des Affaires étrangères de la République de Corée remonte à celle de Son Excellence Dr Lee Tong Won en décembre 1966. Au cours de son séjour à Ottawa, M. Kim aura des entretiens sur des questions d'intérêt international et bilatéral.

Cette visite s'inscrit dans le cadre des consultations suivies qui ont toujours caractérisé les relations entre le Canada et la République de Corée tant au niveau des échanges entre fonctionnaires qu'à celui des échanges entre ministres. Les deux pays ont établi des relations diplomatiques pour la première fois en 1963 et le premier ambassadeur canadien résident en République de Corée a présenté ses lettres de créance à Séoul en janvier 1974.

M. Kim quittera Ottawa à destination de New York dans la soirée du 15 novembre.

Une courte biographie de M. Kim accompagne ce communiqué.